



bonté
care

Product **Catalog**

The Story of Bonté Care

Bonté Care is a brand specialized in skin care, hair care and other personal care products. Founded by industry experts who led the largest pharmaceutical manufacturers in the Middle East. Our commitment to continuous research to enhance our products and keep an eye on the need of the market is evident in our strong R&D department. That's why here at Bonté we strive to always advance and meet the needs of our customers.

Serums



DISCOVER THE SECRET TO RADIANT SKIN

Because Healthy, Glowing Skin Starts with
Bonté Care.

VITAMIN C SERUM

سيروم فيتامين سي

سيروم فيتامين سي مصمم بتركيبية تمنح البشرة إشراقة
نضرة ولامعة. يعمل هذا السيروم بسرعة وكفاءة
ليقدم نتائج ملحوظة دون أن يسبب جفافاً فهو مثالي
لتوحيد لون البشرة، يجدد البشرة، مما يتركها تبدو نضرة
ومشرقة.

The Vitamin C serum is formulated to give the skin a fresh, radiant glow. It works quickly and efficiently to deliver noticeable results without causing dryness. It is ideal for evening out skin tone, renewing the skin, and leaving it looking fresh and bright.





YOUR SKIN NEEDS
BONTÉ CARE!



HYALURONIC ACID SERUM

سيروم حمض الهيالورونيك

سيروم حمض الهيالورونيك يزيد رطوبة ونضارة البشرة، خاصة الجافة. يمتص بسرعة ليمنح ترطيبًا فوريًا، ويحتوي على فيتامين ب5 لتحسين الترطيب ومرونة البشرة، مما يتركها ناعمة ومتألقة.

Hyaluronic acid serum boosts hydration and radiance, especially for dry skin. It absorbs quickly to provide instant moisture and contains Vitamin B5 to improve hydration and skin elasticity, leaving it soft and glowing.

ANTI AGING SERUM

سيروم مضاد للتجاعيد

سيروم مكافحة علامات التقدم بالسن بتركيبة فعّالة من الريتينول يجدد البشرة ويرطبها، ويعزز إنتاج خلايا جديدة لمظهر شاب وناعم، ويحارب التجاعيد وعلامات العمر ليمنح إشراقًا ونعومة.

An anti-aging serum with an effective retinol formula that renews and hydrates the skin, boosts the production of new cells for a youthful and smooth appearance, and fights wrinkles and signs of aging to provide radiance and softness.





Hair Care Serum

DISCOVER THE SECRET TO GORGEOUS HAIR

Because Strong, Shiny Hair Starts with
Bonté Care.



سيروم العناية بالشعر

سيروم العناية بالشعر بتكنولوجيا النانو Bio-Placenta يجدد بصيالات الشعر ويمنع تساقطه بفضل الكيراتين والبيوتين، مما يجعله مغذيًا ومصلحًا طويل الأمد. مع الاستخدام المنتظم، يقل تساقط الشعر، ويصبح أقوى، ينمو بسرعة أكبر، وتحسن صحة فروة الرأس، كما يساعد في علاج مشاكل الشعر مثل القشرة.

The Bio-Placenta nanotechnology hair care serum renews hair follicles, prevents hair loss, and nourishes with keratin and biotin. Regular use reduces shedding, strengthens hair, promotes faster growth, improves scalp health, and helps treat issues like dandruff.



Facial Peeling Solution

AHA/BHA SERUM

سيروم مقشر للوجه AHA + BHA

سيروم مقشر بأحماض الفواكه (AHA/BHA) يحتوي على مزيج من أحماض ألفا وبيتا هيدروكسي، مصمم لتجديد البشرة والتخلص من الخلايا الميتة، وتحفيز تجديد الخلايا. يساعد على تحسين ملمس البشرة، تفتيح لونها، وتقليل الشوائب مثل حب الشباب والتصبغات.

The AHA/BHA exfoliating serum contains a blend of alpha and beta hydroxy acids, designed to renew the skin, remove dead cells, and stimulate cell regeneration. It helps improve skin texture, brighten skin tone, and reduce impurities such as acne and pigmentation.





MOISTURIZER CREAM

This unique moisturising cream is enriched with olive leaf extract, providing a natural source of Niacinamide, known for its skin regenerating properties.



Moisturizer Cream

كريم مرطب

هو مزيج مغذي يعزز جمال البشرة، غني بمستخلص أوراق الزيتون ونياسيناميد المجدد للبشرة. مع حمض الهيالورونيك لترطيب عميق، يترك البشرة ناعمة ومنتعشة. مناسب لجميع أنواع البشرة ويمكن استخدامه على الوجه والجسم، كما يمكن دمجه في روتين العناية بالبشرة والمكياج.

A nourishing blend with olive leaf extract, niacinamide, and hyaluronic acid that hydrates deeply, leaving the skin soft and refreshed. Suitable for all skin types, it can be used on the face and body, and fits easily into any skincare routine or makeup.





Face Brightening and Anti Aging Cream

كريم لتفتيح الوجه ومضاد للتجاعيد

كريم لتفتيح الوجه ومكافحة التجاعيد يحتوي على الأربوتين والنياسيناميد لتوحيد لون البشرة وتفتيحها، مع الأسيتيل هيكساببتيد لتقليل علامات الشيخوخة. مع الاستخدام المنتظم يمنح البشرة إشراقًا ونضارة، ويقلل الخطوط الدقيقة والبقع.

A cream for brightening the face and combating wrinkles, containing arbutin and niacinamide to even out and brighten the skin tone, along with acetyl hexapeptide to reduce signs of aging. With regular use, it gives the skin radiance and freshness, while reducing fine lines and spots.



FACE CLEANSERS

Facial cleansers deeply cleanse the skin, prevent clogged pores, and reduce acne, while preparing the skin to absorb other care products effectively. An essential step in the daily routine for radiant and healthy skin.



THE PEAK OF CLEANING

Face Cleansing Gel

جل غسول الوجه

جل تنظيف الوجه المائي ينظف البشرة بلطف دون تهيج، خالٍ من SLES، ويزيل الشوائب بفعالية دون جفاف البشرة، مما يمنح إحساساً منعشاً وبشرة نظيفة ومرطبة.

The water-based face cleansing gel gently cleanses the skin without irritation, is free from SLES, and effectively removes impurities without drying the skin, leaving a, refreshing sensation and hydrated, clean skin.





Purifying Tonic

تونك

تونر منقٍ بتركيبه فعّالة من 6% حمض الجليكوليك و (AHA + BHA)، يعزز بتأثير الألويفيرا المهدئ. يعمل على معالجة حب الشباب الصغير، تقشير البشرة، شد المسام، وتحسين الملمس، مع ترطيب وتهدئة للبشرة لتجربة تنقية لطيفة وفعّالة.

The purifying toner, with an effective formula of 6% glycolic acid and (AHA + BHA), is enhanced with soothing aloe vera. It targets small acne, exfoliates the skin, tightens pores, and improves texture, while hydrating and calming the skin for a gentle and effective cleansing experience.



Sun Cream

كريم الوقاية من الشمس

كريم الوقاية من الشمس SPF50+ يحمي البشرة من أشعة UVA وUVB، ويفتحها بفضل الأربوتين والنياسيناميد، كما يساعد في التخلص من التصبغات ومنع ظهورها. يوفر ترطيبًا عميقًا ولمسة نهائية غير لامعة دون ترك طبقة بيضاء.

The SPF50+ sunscreen cream protects the skin from UVA and UVB rays, brightens it with arbutin and niacinamide, and helps eliminate and prevent pigmentation. It provides deep hydration and a matte finish without leaving a white cast.





LIP BALM

Soft lips with vitamins
B and E.

LIP BALM

مرطب شفاه

مرطب الشفاه من Bonté يرطب ويغذي الشفاه الجافة والمتشققة بمزيج من شمع العسل وزبدة الشيا والزيوت الطبيعية والفيتامينات B و E .

The Bonté lip moisturizer hydrates and nourishes dry, chapped lips with a blend of beeswax, shea butter, natural oils, and vitamins B and E.





Foot Care Cream

كريم العناية بالقدم

كريم العناية بالقدمين مرطب فعّال يعالج التشققات بفضل البانثينول وحمض البوريك، إذ يرطب بعمق ويصلح البشرة، ويحميها من الجفاف والبكتيريا الضارة، مما يمنح القدمين صحة ورائحة منعشة تدوم طويلاً.

The foot care cream is an effective moisturizer that treats cracks with panthenol and boric acid. It deeply hydrates and repairs the skin, protecting it from dryness and harmful bacteria, leaving the feet healthy with a long-lasting fresh scent.



bonté

dermatologically tested
Ultra Glow

care

YÜZ BEYAZLATICI VE
YAŞLANMA KARŞITI KRE

FACE BRIGHTENING
& ANTI-AGING CREAM

Arbutin • Niacinamide
Acetyl Hexapeptide-8

Cilt Tonunu Eşitler
Yaşlanma Karşiti
Yoğun Nemlendirici

TÜM CILT TIPLERİ İÇİN

dermatologically Tested

Anti Hair Loss
Nourishing

SAÇ SERUMU
HAIR CARE SERUM

Bio-Placenta
Keratin • Biotin

TÜM CILT TIPLERİ İÇİN

Founded by industry experts who led the largest pharmaceutical manufacturers in the Middle East.